
 

               
REPUBLIKA HRVATSKA     
ISTARSKA ŽUPANIJA  
GRAD LABIN 
URED GRADA 
 

Klasa: 021-05/15-02/13 
Urbroj: 2144/01-01-15-1 
Labin, 22. svibanj  2015. 
 
 

1. GRADONAČELNIK GRADA LABINA 
2. UPRAVNI ODJEL ZA PROSTORNO 

UREĐENJE, ZAŠTITU OKOLIŠA I GRADNJU 
3. UPRAVNI ODJEL ZA KOMUNALNE 

DJELATNOSTI 
 

 
PREDMET:  Vijećničko pitanje – odgovor, traži se 
                      
   
 Vijećnik Gradskog vijeća Grada Labina Mladen Bastijanić (KLGB nositelja Mladena 
Bastijanića)  je na  18. sjednici Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 20. svibnja 2015. 
godine, postavio dva vijećnička pitanja. Prvo pitanje je upućeno Gradonačelniku Grada 
Labina što je on kao predsjednik Skupštine Vodovoda Labin d.o.o. Labin  učinio kada je za 
2007. godinu dobio izvješće  ZZJZIŽ u kojem  se na strani 37.  zbog P-ukupni (ukupni 
fosforni spojevi) preporučuje obrada vode za vodoopskrbu. Piše: obrada vode za 
vodoopskrbu je poželjna jer su vrijednosti kritične. 

Drugo pitanje se odnosi na deponij radioaktivne šljake na pijacalu tj. na kraju pijacala 
IUR-a i kada će se ono „riješiti“. 
 Vijećnik Mladen Bastijanić je pitanja postavio u pisanom obliku, te se ista dostavljaju 
u privitku ovog dopisa radi davanja odgovora, svakoga unutar svoje nadležnosti, sukladno 
poslovničkoj obvezi  i proslijeđivanja istog vijećnicima Gradskog vijeća uz pozivni materijal za 
sjednicu Vijeća. 
 

Sa poštovanjem,   
          
                                              Pročelnica 
 
                             Jasmina Milanović Ružić 
 
O TOME OBAVIJEST: 

1. Predsjednik Gradskog vijeća  
2. Arhiva. 
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Klasa: 021-05/15-02/14 
Urbroj: 2144/01-01-15-1 
Labin, 22. svibanj  2015. 
 
 
 

1. GRADONAČELNIK GRADA LABINA 
 

2. UPRAVNI ODJEL ZA KOMUNALNE 
DJELATNOSTI 

 
3. ŽUC Pazin, Ulica M.B. Rašana 2 
 

 
PREDMET:  Vijećničko pitanje – odgovor, traži se 
                       
   
 Vijećnik Gradskog vijeća Grada Labina Valter Glavičić (IDS-HSU-HNS)  je na  18. 
sjednici Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 20. svibnja 2015. godine, postavio 
vijećničko pitanje koje se tiče županijske ceste od Titovog trga do trafostanice u Presici i 
kaže da je hitno potrebno izvršiti sječu akacije na prometnici, postaviti novi odbojnik, te 
rasvjetno tijelo. 
 Vijećnik Valter Glavičić je pitanje postavio u pisanom obliku, te se isto dostavlja u 
privitku ovog dopisa radi davanja odgovora sukladno poslovničkoj obvezi  i proslijeđivanja 
istog vijećnicima Gradskog vijeća uz pozivni materijal za sjednicu Vijeća. 
 

Sa poštovanjem,   
          
                                              Pročelnica 
 
                             Jasmina Milanović Ružić 
 
O TOME OBAVIJEST: 

1. Predsjednik Gradskog vijeća  
2. Arhiva. 

 
 
 
 

 
 

 

 


